

Pui Kiu College
培僑書院
2022-23 School Year 年度
Application for Outstanding Performance in Sports Scholarship
體育傑出表現獎學金申請表

For Office Use 由學校填寫	
Application No. 申請編號	

I. Applicant's Personal Information 申請人個人資料

Student ID 學生註冊編號					
Name of Applicant 申請人姓名	_____			_____	
	(in English 英文)			(in Chinese 中文)	
Class 班別		Class No 學號		Sex 性別	

II. Applicant's Achievement 申請人個人成就

Please provide details on your attainments / awards received during the period from 1 September 2021 to 31 August 2022 in Part (1) to Part (4) below. The items should be ordered by the scale or prominence of the competitions / activities (e.g. in the order of international, inter-port, national or local events). If there is insufficient space, you may use additional sheets.

請在以下第(1)至第(4)部分提供申請人在 2021 年 9 月 1 日至 2022 年 8 月 31 日期間獲取的成就 / 獎項詳情，並將項目按比賽 / 活動的規模或重要性列出 (例如國際、全國、埠際及本地項目依次排列)。如遇空位不足時，可另紙書寫。

(1) Participation in International / National / Inter-port Competitions

參與國際性 / 全國 / 埠際比賽

- Including World Championships, Asian Championships, All China Games, All Cities Games, East Asian Games, Asian Games, Youth Olympic Games, Olympic Games or representing Hong Kong in other international / national / inter-port competitions.
包括國際錦標賽、亞洲錦標賽、全國運動會、全國城市運動會、東亞運動會、亞運會、青年奧運會、奧運會或代表香港參與其他國際 / 全國 / 埠際賽事

Date 日期	Name of Competition 比賽名稱	Name of Organizer 舉辦機構名稱	Name of Event & Group 項目名稱及組別	Number of Participants / Teams 參賽人數 / 隊伍數目	Result / Position 成績 / 名次	Reference Number for supporting documents 證明文件編號

(2) **Participation in Competitions Organized by the Hong Kong Schools Sports Federation (HKSSF)**

參與香港學界體育聯會舉辦的比賽

- Including Shatin District Inter-Schools Competition, All N.T. Schools Competitions, Jing Ying Competition, All HK Inter-Schools Competition, All HK Inter-Areas Primary Schools Competition
包括沙田區學界體育比賽、新界地域學界體育比賽、全港學界精英比賽、全港校際比賽、全港小學區際比賽

Date 日期	Name of Competition 比賽名稱	Name of Organizer 舉辦機構名稱	Name of Event & Group 項目名稱及組別	Number of Participants / Teams 參賽人數 / 隊伍數目	Result / Position 成績 / 名次

(3) **Participation in Competitions Organized by the National Sports Associations**

參與由各體育總會舉辦的比賽

Date 日期	Name of Competition 比賽名稱	Name of Organizer 舉辦機構名稱	Name of Event & Group 項目名稱及組別	Number of Participants / Teams 參賽人數 / 隊伍數目	Result / Position 成績 / 名次	Reference Number for supporting documents 證明文件編號

(4) Others 其他

e.g. : Recipient of the HKSSF Secondary/Primary Schools Outstanding Athlete Award
例如： 獲選為香港學界體育聯會中學/小學傑出運動員

Date 日期	Name of Competition 比賽名稱	Name of Organizer 舉辦機構名稱	Name of Event & Group 項目名稱及組別	Number of Participants / Teams 參賽人數 / 隊伍數目	Result / Position 成績 / 名次	Reference Number for supporting documents 證明文件編號

III. Declaration 聲明

We declare that all information and supporting documents provided herein are correct. We understand that false claims or withholding any material information may lead to disqualification of our application.

我們謹此聲明在本申請表所填各項資料及提交的證明文件均確實無訛，並明白如有虛報資料、歪曲或隱瞞事實，是次申請資格將被取消。

Parent's Signature: _____ Parent's Name: _____
家長簽署 家長姓名

Applicant's Signature: _____ Date: _____
申請人簽署 日期

Note 附註

This application form is to be submitted to the School General Office (together with photocopies of all relevant supporting documents) on or before 30 September 2022. For any enquiry regarding the scholarship application, please contact Mr. WONG Wai Shing (Deputy Principal) at 2602 3166.

申請人必須於 2022 年 9 月 30 日或之前將本申請表 (連同所有相關證明文件影印本) 交到學校校務處。如對獎學金的申請或其他事宜有任何問題，請致電 2602 3166 向王惠成副校長查詢。